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Název  Komise pro informace a média (KIM) 

Datum konání 19.září 2016 

Místo konání Obřadní místnost MěÚ 

Přítomni Sedláček, Zmeškal, Kovářová,  Šlancar 

Omluveni Balaščák, Velan, Dlábková 

Hosté Mikšovský 

Program 
1. Náměty k příspěvkům nového ŠZ 
2. Úkoly 
3. Různé 

Obsah 
 
1. Náměty k příspěvkům ŠZ 

 Náměty členů KIM k příspěvkům byly předány ústně na místě p.Mikšovskému 
 

2. Nosné téma ŠZ 
 p.Mikšovský navrhoval nedělat téma o Veřejném fóru jako nosné téma – vzhledem 

k malému rozsahu z tohoto hodnocení 
 KIM žádá o dodržování této koncepce – redaktor by měl v případě jiného názoru přijít 

s předstihem na KIM a svůj návrh přednést 
 diskuse k nosnému tématu 6.čísla (vánočního) 

i. p.Mikšovský navrhuje zrušit plánované téma „Hodnocení práce komisí“ 
 KIM souhlasí 
 hodnocení práce komisí bude vycházet postupně v následujících číslech 

po 1-2 komisích a výborech 
 jako nosné téma bylo nově zvoleno téma vánoc (historie vánoc ve 

Šlapanicích, více o tradicích, témata pro děti apod.) 
 

 Doporučení RM 
i. KIM doporučuje k plánovanému hodnocení prohlášení RM, které vyjde v 6.čísle 

dát prostor pro hodnocení i opozici, případně oslovit občany s jejich názory na 
řešení nosných témat RM 

 
3. Různé: 

 Informace p.Mikšovského 
i. práce na webu města 

 byla provedena analýza návštěvnosti webu (nejvyhledávanější 
informace) a zpracován první grafický návrh webu 

 po schválení tohoto návrhu RM (září) by se měla začít scházet celá 
pracovní skupina 

ii. nová pravidla pro výlepové plochy 
 nový návrh je téměř před dokončením – p.Mikšovský bude informovat 

KIM o definitivním znění nových pravidel 
iii. p.Mikšovský požádal o zpětnou vazbu na kvalitu reportáží 

 
 Informace o sdělení p.Zycháčka  

i. v mailové komunikaci mezi zastupiteli p.Zycháček uvedl, že se ve ŠZ nepíše 
v některých případech pravda. Na požádání p.Zycháček uvedl příklady svého 
tvrzení 

ii. KIM nepovažuje za vhodné, aby zastupitelé prezentovali své osobní názory na 
dění jako pravdu bez doložení konkrétních argumentů – s tímto názorem bude 
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KIM kontaktovat p.Zycháčka 
 

 Stížnost p.Sovy k porušování pravidel publikování příspěvků 
i. p.Sova považuje velké množství článků ke sportu Headis ve Šlapanicích za 

porušování pravidel publikování příspěvků s tím, že by mělo jít o placenou 
reklamu 

ii. KIM neshledalo žádné porušení a požádá p.Sovu o stanovisko, kde konkrétně 
dochází k porušení pravidel z jeho pohledu 

 
 Ostatní náměty členů KIM 

i. vydat stanovisko MěÚ k nepravdivým informacím o areálu ICEC v Brněnském 
deníku – prezentovat tyto opravy v městských médiích, případně v jiných 
médiích dle možností 

ii. prezentovat v zápise ze ZM v písemné podobě dotazy občanů a jkým způsobem 
byly řešeny 

iii. hodnocení Šlapanického léta 
iv. na městském webu chybí odkaz na záznam z 12.ZM, který je již na youtube 

 
 Doporučení  

i. jakou součást zápisu ze ZM dokládat přílohu s dotazy občanů (případně náměty 
zastupitelů ke zlepšení situace ve městě) a způsob řešení jejich dotazů 

 tato souhrnná informace bude přehledněji informovat o způsobu řešení 
podnětů občanů a jejich výsledcích 

ii. realizovat ve ŠZ hodnocení Šlapanického léta 
 
4. Úkoly: 

 p.Mikšovský  
i. vyřešit dodržování pravidel publikování příspěvků s organizací Yamaha – jejich 

aktivity pro MěÚ řešit jiným způsobem než výjimkou z placené reklamy 
ii. zaslat chybějící příspěvky MěÚ mailem, bude připomínkováno rovněž mailem 
iii. zaslat do středy 21.9. příspěvky k hodnocení Veřejného fóra 
iv. dodržovat termíny zasílání všech příspěvků po uzávěrce členům KIM – 

k pozdějšímu zasílání by mělo docházet jen ve výjimečných případech 
v. vydat stanovisko k informacím o ICEC 
vi. doplnit záznam z 12.ZM na městský web 
vii. společně s p.Zmeškalem aktualizovat návrhy KIM na městském webu 

 
 KIM 

i. na říjnové schůzce navrhnout nosná témata pro r.2017 
ii. kontaktovat MST ohledně názoru na návrh webu, který v r.2015 vytvořily 

členové KIM 
iii. všichni - do říjnové schůzky KIM shlédnout nové reportáže a předat své 

hodnocení 
iv. zaslat členům KIM vyjádření p.Zycháčka ke svému tvrzení 
v. zaslat p.Sovovi dotaz, aby upřesnil zásady, které jsou porušovány příspěvky o 

Headisu 
 

5. TERMÍN příštího jednání – 19.10.2016 v 17,00 
 

Vyhotovil: Pavel Zmeškal 

Podpis 


